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Gică Hagi a răbufnit » "Regele" sare la gîtul arbitrilor din
România:                  
                     "Trebuie să ne lase să jucăm"
                        

    

     Viitorul este într-o situaţie dificilă cu doar 10 etape înainte de finalul sezonului şi se
află pe un loc retrogradabil în acest moment, poziţia a 17-a în Liga 1.

  

Echipa lui Gică Hagi este însă la un singur punct de locurile care asigură salvarea de la
retrogradare, dar chiar şi aşa, "Regele" este foarte nemulţumit. Hagi a răbufnit în această seară
la adresa arbitrajului pe care l-a avut Viitorul în ultimele etape:

  

"Arbitrii trebuie să ne lase să jucăm. Şi noi am jucat slab în unele meciuri, de exemplu la cel cu
Gaz Metan cînd am pierdut clar.
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Dar nu se poate în unele meciuri, este vorba despre maniera de arbitraj. Mi-am cîştigat acest
drept să-mi dau cu părerea despre fotbal după atîţia ani.

  

Noi putem să ne salvăm, dar trebuie să jucăm mai bine decît am făcut-o pînă acum", a spus
Hagi la Digisport.

  

  

  

**  sursa  :  MEDIAFAX
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